

- [English](#)
 - [Français](#)
-

Inspiring pride through skills

It has arrived! The final day of the WorldSkills Competition 2024 is here, and we are celebrating the culmination of years of dedication and hard work by our Competitors.

As 1,400 WorldSkills Champions complete their Test Projects and supporters gather to cheer their final few moments, we highlight the profound impact of skills on personal growth and community-building.

WorldSkills Competition 2024 Countdown

Today was a pivotal moment for the young Competitors, who inspire pride as they put the finishing touches to their Test Projects. Working to exacting standards, they demonstrate not only technical expertise but crucial life skills such as resilience, adaptability, and innovative thinking.

Throughout the day, as each skill competition reached its finish time, visitors got to witness many moments of emotion. The staggered schedule creates a continuous stream of excitement and celebration, as Experts, friends and family navigated throughout the Eurexpo venue to cheer the Competitors until the very end.

David Hoey, CEO of WorldSkills International, was amongst the workshops at Eurexpo Lyon to witness the final few moments of the Competition. As the final skill competitions ended, he reflected, "Every Champion and every team should be proud of their success. It is time to reward their hard work and begin celebrating, starting with tomorrow's Closing Ceremony!"

Family Day: Celebrating Support and Inspiration

Young people's pride in their own achievements is matched, and more, by the pride our skills community has for their great accomplishments. This final day of the Competition is Family Day, where we recognize the crucial role of support networks in each Champion's success.

Supporters came from all around the world to Lyon to cheer on their loved ones, all while deepening their understanding of Technical and Vocational Education and Training (TVET). Family members, friends, and mentors have all played an integral role in the journey of these Competitors, and their presence today is a testament to the power of encouragement and support.

Try-a-Skills

Visitors to WorldSkills Lyon 2024 have been almost as busy as the Competitors, rolling up their sleeves and having a go at over 50 skill experiences at Try-a-Skills. The immersive activities have caught the imagination of young students visiting the Competition. Inès, a student from La Martinière Monplaisir School said the Try-a-Skills felt so realistic. She said, “Each skill felt like stepping into a real-world job. I loved how hands-on everything was, and it gave me a real sense of what these careers could be like. It’s amazing to see how skills we usually just hear about come to life in such a practical and exciting way.”

Try-a-Skills have also encouraged parents and teachers to rethink some of the opportunities available through skills. Abdul, parent to Delia and Asad, said he was curious to visit the Competition and said the experience has more than surpassed his expectations. He said, “I came here out of curiosity, but seeing my children so engaged in learning more about skills has completely opened my eyes to the incredible opportunities in skills-based careers.”

Experience the Grand Finale

As we move towards the Closing Ceremony, the excitement continues to build. The OL Vallee will be the setting for an evening of performances, speeches from key figures in the WorldSkills community, and of course, the announcement of the medallists. For those who are unable to attend in person, the Closing Ceremony will be livestreamed here:

worldskills2024.com/en/live-streaming and all the news will be shared on our social channels.

Stay tuned for the results and join us in celebrating the champions of WorldSkills 2024!

Press Resources

1. [Photo repository](#)
 2. [Video repository](#)
 3. Access our latest articles and news
 - [WorldSkills Lyon 2024 news](#)
 - [WorldSkills International news](#)
 4. [Access our press releases and press kits](#)
 5. [Access live contents from the Competition](#)
-

Press contacts

- Alice Nahon - alice.nahon@publicis.com - (+33) 6 45 65 02 62
- Anne-Laure Tronc - media@worldskillslyon2024.com - (+33) 7 44 05 44 89

About WorldSkills Lyon 2024

WorldSkills Lyon 2024 is the Competition Organizer of the 47th WorldSkills Competition. This event will take place in Lyon from 10 to 15 September 2024 and will bring together 1,400 Competitors from over 70 countries and regions, competing in 59 skills in front of 250,000 visitors.

More than just a Competition, WorldSkills Lyon 2024 aims to combat prejudice surrounding vocational training to address the challenges faced by these economically crucial sectors. It also aims to encourage young people to choose these future-oriented professions, which, in addition to being in high demand, are also sources of excellence, professional success, and personal fulfillment.

About WorldSkills International

WorldSkills is highlighting the critical role skills play in addressing global challenges, boosting economies and industries, and shaping the future of work. WorldSkills Lyon 2024, 10 to 15 September, in Lyon, France, is the world's biggest international skills competition, featuring 1,400 Competitors from 69 countries and regions. The 47th WorldSkills Competition highlights excellence in young skilled talent, while also bringing industry, education, and government leaders together to move skills to the top of the global agenda. <https://worldskills.org>

Inspirer la fierté à travers les Compétences

Ça y est ! Le dernier jour de Compétition est arrivé, et nous célébrons l'aboutissement de plusieurs années de dévouement et de travail acharné de nos Compétiteurs.

Alors que 1 400 Champions WorldSkills achèvent leurs épreuves, et que les supporters se rassemblent pour les encourager dans leurs derniers moments, nous mettons en lumière l'impact profond des Compétences sur la croissance personnelle et la construction sociale.

Derniers moments de la Compétition WorldSkills 2024

Aujourd'hui marque un moment crucial pour les jeunes Compétiteurs, qui apportent les touches finales aux créations réalisées dans le cadre de leur épreuves. Travaillant selon des normes rigoureuses, ils démontrent non seulement une expertise technique, mais aussi des savoir-être indispensables tels que la résilience, l'adaptabilité et la créativité.

Tout au long de la journée, chaque espace métier atteint la fin de son épreuve, permettant

aux visiteurs de vivre de multiples moments d'émotion dans tous les différents métiers en Compétition. . Cette structure unique a offert un flux continu d'excitation et de célébration, alors que les Experts, amis et familles naviguaient à travers le site d'Eurexpo pour encourager les Compétiteurs jusqu'à la fin.

Journée des familles : Célébration de leur soutien

La fierté des jeunes dans leurs propres réalisations est égalée, et même surpassée, par la fierté de notre communauté WorldSkills.

Les supporters sont venus du monde entier à Lyon pour encourager leurs proches, tout en approfondissant leur compréhension de l'enseignement et de la formation techniques et professionnels (EFTP). Les membres de la famille, les amis et les mentors ont tous joué un rôle crucial dans le parcours de ces Compétiteurs, et leur présence aujourd'hui est un témoignage de la puissance de l'encouragement et du soutien.

Au-delà de la Compétition : l'impact des Compétences

La Compétition WorldSkills ne se résume pas à gagner des médailles ; il s'agit de l'impact plus large que les compétences ont sur les individus et les communautés. Le développement des compétences stimule le progrès économique, favorise la cohésion sociale et donne aux jeunes les moyens de construire un avenir meilleur. Les Compétiteurs ont démontré leur capacité à répondre aux normes mondiales et, ce faisant, ils ont établi de nouveaux critères d'excellence dans leurs domaines respectifs.

Vivez la Grande Finale

Alors que nous nous dirigeons vers la Cérémonie de Clôture, l'excitation continue de monter. La cérémonie comprendra des performances, des discours de personnalités clés de la communauté WorldSkills, et bien sûr, l'annonce des médaillés.

La journée finale de la Compétition WorldSkills 2024 est une célébration de l'excellence, du travail acharné, et du parcours unique de nos Compétiteurs. Alors que nous honorons leurs réalisations, nous nous tournons également vers l'avenir, inspirés par le talent et la détermination qui ont été exposés tout au long de cet événement.

Restez à l'écoute pour les résultats et rejoignez-nous pour célébrer les champions de WorldSkills 2024 !

Ressources presse

1. [Ressources photo](#)
2. [Ressources vidéo](#)
3. Articles et actualités
 - [WorldSkills Lyon 2024](#)
 -
 - [WorldSkills International](#)
4. [Communiqués](#) de presse et Dossiers de presse

5. Contenus live de la Compétition

Contact Presse

- Alice Nahon - alice.nahon@publicis.com - (+33) 6 45 65 02 62
- Anne-Laure Tronc - media@worldskillslyon2024.com - (+33) 7 44 05 44 89

À propos de WorldSkills Lyon 2024

WorldSkills Lyon 2024 est l'entité organisatrice de la 47e Compétition Mondiale des Métiers WorldSkills. Cet évènement aura lieu à Lyon du 10 au 15 septembre 2024, et rassemblera 1 400 Compétiteur·ice·s de plus de 70 pays et régions, qui concourront dans 59 métiers devant 250 000 visiteurs.

Bien plus qu'une compétition, WorldSkills Lyon 2024 vise à combattre les préjugés autour de la formation professionnelle pour répondre aux enjeux de ces filières en tension économique, et à encourager les jeunes à choisir ces métiers d'avenir, qui en plus d'être en forte demande, sont autant vecteurs d'excellence, de réussite professionnelle et d'épanouissement que d'autres filières.

À propos de WorldSkills International

WorldSkills met en lumière le rôle essentiel des compétences dans la résolution des défis mondiaux, le développement des économies et des industries, ainsi que la transformation du futur du travail. WorldSkills Lyon 2024, qui se tiendra du 10 au 15 septembre à Lyon, en France, est la plus grande compétition internationale de compétences au monde, avec 1 400 compétiteurs venus de 69 pays et régions. La 47e compétition WorldSkills célèbre l'excellence des jeunes talents qualifiés, tout en réunissant des leaders de l'industrie, de l'éducation et des gouvernements pour placer les compétences au cœur des priorités mondiales. <https://worldskills.org>

GLOBAL PREMIUM PARTNERS OF WORLDSKILLS INTERNATIONAL

SAMSUNG

StanleyBlack&Decker

GLOBAL INDUSTRY PARTNERS OF WORLDSKILLS INTERNATIONAL

3M

aws

AWS
American Welding Society

AUTODESK

CAR-O-LINER

DHL

DMG MORI

FANUC

FESTO

FLUKE

Glasurit

GROHE

IAPMO

INTAMSYS

JIEAN HI-TECH

JohnBean

**LINCOLN
ELECTRIC**

Mastercam

Mitutoyo



Facebook



YouTube



Twitter



Instagram

Copyright © 2024 WorldSkills International, All rights reserved.

Want to change how you receive these emails?

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).

